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| M.C.0.C. SPECIAL CASE NO.21 OF 2006 '
LATE: 37° APRIL , 2013 Ext.3713

DEPOSITION OF WITNESS NO.33 FOR THE DEFENCE
i (o herehy an scleran affirmation state that:

iy Name + Sactiq Israr Ahmed Shaikh

Ay’ - 37 years

Cyooupation - Nil.
Res, Address . C/l/19. Chittah Camp, Trombay, Mumbai-18.

(WItNEss S informer that there is no compulsiori 6N him 0 o

answers to the questions that may be put (o hirn)

Syamination-in-chief by adv Wahab Khan for AZ,6. 7. 1012213
L, (Learnad advocate submits that ke is producing certified.capy
canfessional statement of the witness/accused in MCGC 04109, by

applicadion. Learned SpP submits that he has objection. '

oroduction of the document is allowed in view of the crder below Ext

'

| stay at the given address since birth along with my narents,
prothers, brother's wives and my wife. | have passad the B.A, first
year by distaice education tom Maulana Azad Urdu Universiey,

\, o

Hydarabad in ihe year 2000, nad done the Ti after S5
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thereafter worked as a refrigerator technician in Godrej Company at

Vikroli from 1996 to 2000. | became jobless thereafter as the

company transferred its plant and | Shifted in June, 2000 with my

parents to my native village Para, Police Station Saraimir, Dist.

gA_zamgadh, UP. My brothers and their wives continued staying in

Mumbai. | stayed in my village upto the start of 2007 and then |

shifted to Mumbai. | did not do any work at my native village during

married and

i

this period. | came 10 Mumbai in search of job as | had

had children. | again started stayin

\D four months course of computer hardware and networking from

Trombhay. | started doing the said work. | got a job in CMS

Computers, which was doing the work of Aditya Birla Retail Limited,

who had outsourced their work to it. My duty timings were from .00

C a.m. to 6.00 p.m. | worked there upto 16/09/08. | was picked up by
\s the Crime Branch, Unit-Ill, Mumbai people at 10.00 a.m. on 17/09/08
from outside my office when | was goin
Arun Chavan was amongst them. .
(A.djoumed for recess) \mg (,\rvf{ |L{f\9

‘ Date : 03/04/2013 .. ‘ - Special Judge
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Resumed on SA after rec |
ndian

w

. railways.

hat | was a member OLI

3. | was arrested on the allegation t
n, but it was

Mujaheeddin. | do not know exactly where | was take

on the ground floor, as | heard the sounds of

brobably in Wadala
sh Kadam, high ranking

Sr. Inspector Arun Chavan, Dine
< officer Deven sharati and other police officers were there. It was like

| was there upto that evening. |

a flat, but no family was residing in it.

Branch, Unit-1ll at N. M.

was toftured there. | was taken to the Crime

g. There also | was tortured. | was

Joshi Marg, Dadar in the evenin

e the Killa Court-on 24/09/08 for the first ime by the

produced befor
ime Branch in CR No. 152/08. | was sent to
anch upto 04/11/08. Afzal Usmani, Ansar

\O Cr police custody. | was in

the custody of the Crime Br

dshah, Akbar Chaudhary, Asif Bashir, Arif Badruddin, Yasir

Ahmed Ba

Anis, Ahmed Bawa, Naushad, Mansoor Peerbhoy, Majid Shaikh, Aniq

Sayyad, Javed Ali, Mohd. Ali, Farooq, Fazle Rehman, Zakir, whom |

| & did not know at that time, were with me in the police custody. | came

to know their names when we Were in the prison. ACP Ashok

Duraphe was the investigating officer.

| was charged with the offences under sections 120,121, Arms

>

Scanned with CamScanner



= 208
2.)

% MCOC SPL NO. 21/06 DW-33/4 Ext.3719

and Explosives Act and MCOC Act. Police had alleged that there

was an organization by name Indian Mujaheedin and we are its

members and we do bomb blasts, that we had a plan to do

- . kidnapping. | was in judicial custody from 04/11/08. | was tortured

< during the police custody and other agencies like ATS, Delhi Special

Cell, Hyderabad Octopus, 1.B., RAW, UPSTF, investigating teams

from Bangalore, Mangalore, Gujarat, Rajasthan used to come and

)

question me in connection with their cases of bomb blasts. The cases

of Gujarat were in connection with Ahmedabad blast and train blast.

AO The case of Rajasthan was in connection with the blast at Jaipur. The

case of Delhi was in connection with blasts on 13/09/08 at Connaught

place or India Gate. | do not remember the names of 4-5 other blasts

in Delhi. The cases of UP were in connection with the blasts in the

C market at Gorakhpur in November 2007, at Sankatmochan Mandir in

\g\‘/aranasi, at Varanasi railway station, in the premises of the courts in

Lucknow, Faizabad and varanasi, in Shramijivi train and firing at the
CRPF camp in Rampur. The cases of Hyderabad were the blasts at

Mecca Masjid and at Gokul Chat and Lumbini Park. The cases of

% Karnataka were the blasts of 25/07/08 at Bangaiore, firing at the

&
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conference of scientists at Bangalore. 1. B. and RAW people inquired
|n respect of the blasts all over India and RAW people also inquired
. whether | had gone out of India. | had never gone out of India. | had
obtained a passport in UP in my name from Lucknow Passport office
<’in 2006 for doing some job. | dc not know where it is now. | did not

use it at any time.

5. After the judicial custody in the crime branch case, the charges

9

are not yet framed after filing chargesheet. It was filedl on 17/09/10. |
., was given the copies of the chargesheet on that day and | have 9one
through the chargesheet. The chargesheet is against me and the
< persons whose names | have stated earlier. The allegations in that
case are that we are members of-Indian Mujaheedin organization,
that we were going to do blasts, that we had done blasts, that we héd
c a plan of kidnapping. | do not remember the other allegations.
6. | was produced before the Killa Court and this MCOC Court
.between the period frcm 24/09/08 to 04/11/08. | was not produced

anywhere else. | do not remember the dates of the production in the

courts and for how many times. | was produced before the courts in

\{%ﬁ g conne

ction with the allegations of the police. There was no other

=
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reason for my production. | used to be produced before the

. magistrate in the court and at no other place.

7. | will be able to recognize the papers of the chargesheet. The
docunients in the chargesheet that were in my connection were in
respect of recovery of arms, i.e., FSL report. 'Recovery of one
carbine, two revolvers and some rounds was shown against me as
6eing recoveied from eo'me garment factory at Sewree at my

O S

" instance from the factory of one Abu Rashid. | do not know who he is

P

.-

-*. and where he is. He is stiown as wanted accused in my case. There
is a.document about my mabile, i.e., forms of sim card and CDR. | do
not remember the number of the mobile mentioned in the document. |

\0 do not remember what other documents are in the chargesheet that
are against me. |

< 8. Thel'eaftel' | was arrested by the Ahmedabad Crime Branch in

-the Ahmedabad Serial Bomb é!asts case in which the bombs had

exgplo

case was so named because there were about 20-25 blasts. 30

/C unexploded bombs were found. | cannot tell the names of the

lacalilies.where the bombs had exploded. 60 persons had died and

W
=2
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. more than 100 had been injured in rhose blasts. There are 73-74
accused who have been arrested and 22 persons are shown wanted
accused The allegation about my role is that | had sent some people
to participate in the blasts. The police have allegr—:cl in MCOC 04/09

€ that five minutes before the blasts at Ahmedabad, an e-mail had heen
eent to the media on their e-mail 1D by the accused frorn Mumbai. !

.9, | was then arrested in five bomb blasts cases of Delhi. Sanjeev l

all the cases. | was remanded to police custody. | do not remember
the allegations in those cases as the chargesheeté were given to my

_g lawyer. | was involved in thai case on the statement of another

accused Moh

|
There are 13 accused rn all the frve cases about 6-7 are showrj_ ’{
!

c  wanted accused and two are shown de
Sajid. It is in the chargesheet
\O Batla house in Delhi. Inspector Mohanchand had died

encounter. It

allegedly connected with underworld and terrorist organization Huji.

\‘%g '10..

Kumar Yadav of the Special*Cell, Delhi is the investigatihg officer of

d. Saif that the e-mails had been arranged by me.

ad, i.e., Atif Amir and Chota
hat they were killed in an encounter at
in that.

is alleged that | had a connection with Aftab Ansari,

| was then arrested by the Octopus Hyderabad in connection

-

2840

Ext.3719
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with the bomb blasts at Gokul Chat and Lumbini Park. There are
three more accused in that case. As per the chargesheet 45 people
were killed and some were injured. 4-5 persons aré shown as wanted
accused. They are Igbal Bhatkal, Riyaz Bhatkal, Amir Raza Khan. |
édo not remember the names of others. These three z;lre also shown
“wanted in MCOC 04/08, in the Special Case No. 38/09 at Gujarat and
in the cases at Delhi. | do not know in what other cases they are
shown as wanted. | am not made an accused in UP cases. It is
" alleged in the chargesheets, that | and Riyaz Bhatkal were earlier
\O members of SIMI and then we both and Igbal Bhatkal became
members of Indian Mujaheedin. It is also alleged that Riyaz Bhatkal

was in need of timers and that | had sent co-accused Arif Badar to

him with the timers that were used in the bomb blasts at Gujarat and

C Delhi. There are no other allegations in connection with us. It is
\g alleged in the chargesheet that Riyaz Bhatkal used to provide
explosives and Amir Raza and Igbal Bhatkal are conspirators in the
conspiracy of committing blasts at Gujarat, Delhi, Hyderabad and

Jaipur. As per the chargesheet, Riyaz Bhatkal and Igbal Bhatkal are

\t@@ of Kurla, Mumbai and Amir Raza is of Kolkata.

~)

. R
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. igbal Bhatkal, Riyaz Bhatkal, Amir Raza, Abu Rashid, Abu

Kama, Abu Kafa are shown Wantéd accused in- MCOC04/09. It is |

alleged that Abu Kama and Abu Kafa are of Pakistan. It is alleged in

hargesheet that they are members of L-e-T and are in contact

mir Raza. They aré also

the ¢
&- with Igbal Bhatkal, Riyaz Bhatkal and A

shown wanted in the cases at Delhi. It is alleged that Indian

Mujaheedin a part of L-e-T of Pakistan and Igbal Bhatkal, Riyaz

Bhatkal, Amir Raza are alleged to be leaders of Indian Mujaheedin,

which is alleged to be connected with ISI of Pakistan.

It is alleged in the chargesheet of MCOC 04/09 'that the Indian

12

_ Mujaheedin is committing the bomb blasts since 2005 in India ai

Hyderabad, Delhi, Guijarat, Mumbai 7/11 local train blasts of 2006,

blasts in UP and Jaipur. These allegations are also there in the

ets of cases at Gujarat, Delhi, Hyderabad. These

(3] ; chargeshe

allegations in the chargesheet of MCOC 04/09 are on the basis of my

alleged confessional statement and the confessional statements of

other two accused, who claim that | told them about it. | cannot tell

about the material in the chargesheets of the other cases on the

\ﬁ)ﬁ O basis of which such allegations are made.

| 7
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13, | came to know about the allegations of the police as a copy of

my alleged confessional statement dated 17" or 19/10{08 in two parts

IS in. the chargesheet and which | have read. It is shown to be

* .recorded in front of DCP Vishwas Nangre Patil. | cannot tell the
gtimings when both parts of the confessional statement are shown to

be recorded. The chargesheet shows that after the second part was

recorded | was sent to the custody 'of the crime bfanch, but | do not

< remember the date shown in_the chargesheet on which | was sent to
the custody of the crime branch. | cannot say how | v;/as sent to the

10 crime branch custody from the DCP. | am not sure, but it is shown in

the chargesheet that there was a gap of two days between the two

parts of the confessional statement. It is shown in the chargesheet

that during that period | was keptin the Colaba Police Station as

i directed by the DCP for reflection to consider that whatever | state

|§wpuld be used against me and no other reason.

(

Adjourned at 5,00 P-m. at the request of learned advocate).

- ({0
\W}SW{Q,\M
Date : 03/04/2013 - Special Jud
udge

5
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Date : 04/04/2013

Resumed on SA

14, It is in the chargesheet of MCOC 04/09 that | had gone to
Pakistan and had taken terrorist training that was imparted by L-e-T

z;t' Muzaffar Nagar. Similar allegations are made against three co-

_accused, i.e., Arif Badar, Zakif and Ansar Badshah. In respect of

I'e Zakif, it is alleged that our sentiments were hurt because of the

& demolition of Babari Masjid, Bombay riots and Guijarat riots and
therefore we took training for doing bomb blaéts in India after

* returning. It is alleged in the chargesheet that we went to Pakistan via
Bangladesh, that I.had recruited the above three co-accused and

A0 sent them to Pakistan. The allegations about going to Pakistan for
training is in respect of me and above three co-accused, that Azam
Chima of Pakistan gave the training to me and Ansar, that IS| gave
the-training to Arif Badar and Zakir. | do not remember the names of
other trainers mentioned in the chargesheet. It is alleged in the
,\{charges-heet that we were given training in arms and explosives,

preparing bombs by explosives and blasting them. | do nct remember

\mj the names of the explosives mentioned.
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5. It is alleged in the chargesheet that two types of timers were

used, one, table clocks of Samay Comp&ny, and second, electronic
circuit boards, that Arif Badar modified the table clocks' and | gave the
i,n'srructions to him, that electronic circuit boards were provided by
9 Zainuddin, who is an accused in the Hyderabad blast and who is in
Bangalore Jail in connection with the blast in Bangalore on 25/07/08.

It is also alleged in the chargesheet that | was sent to Dubai by Riyaz

© Bhatkal and worked there as salesman in the showroom of Amir
Raza Khan, that after taking training in Pakistan, | had gone to Nepal

\0 aind from there | came to India. There is no other allegétion in respect

« , of my visit to Nepal. All the aboVe allegations are based on my
alleged confessional statement, which bears my signatures. | will be

able to identify my signat’ures. (Learned advocate requests that the

C confessional statement of the witness/accused in MCoC 04/09 be
\ (4 shown to the witness. Witness is shown the confessional statement

at pages no,151 to 164 in MCOC 04/09). The said confessional

. statement contains my signature on pages 152,154,156,158,160.162

and 164. (Learned advocate shows page no. 149 of the record of

\mj MCOC 04/09, which is the 3% page of the letter dated 20/10/08

“)
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addressed by the incharge CMM, Mumbai to this court). The page
contains my signature at the bottom and the date 18/;0/08 is written.
I'\‘Nas taken to the Killa court and | had signed on it there in the
' . chamber of the magistrate before him. (Learned advocate requests
~ that the certified copy of his statement be exhibited. Learned SPP
>submits that only the signature part be exhibited and objects to
exhibiting the entire statement as no guestions are put about the
C | contgnts. The entire statement is exhibited subject to the objection,
whrch will be decided finally. Hence, it is marked as Ext.3725).
{0 Before being taken to the chamber of the magistrate, the crime
branch people had beaten me ahd threatened to do as they instruct
and to put my signatures and they also gave threats that they would
. arrest my brothers and wife and put them in priso'h This threat was
C grven to me once in the lockup of the Crime Branch, Unit-| three days
‘g before | was taken to the Mmagistrate and second time before entering

the chamber of the magistrate. The magistrate asked me my name

and address and asked me to sign, but did not te|| me the reason.
16, I ' was taken from the office of the Crime Branch, Unit-| to the

\?D( chamber of the. Mmagistrate. | was taken to the office of DCp Vishwas
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Nangre Patil from the lockup of Colabha Police Statio_n, from there |
was taken to Crime Branch, Unit-| office and then to the magistrate. |
. was taken before the DCP twice. PS| Nikam took me on the first

occasion to the office of the DCP near VT Railway Station. | was

g made to sit in a side room with two constables, the officer went away

and after sometime | was informed that the DCP had called me. | was

taken inside the chamber of the DCP where PSI Nikam was already
bresent. The DCP told me thét he has had a discu'ssion with the
_officer who had brought me there and he then asked me to sign on
\0 already written papers, without explaining anything to me. (Learned
advocate reguests that the certified copy of Part-l be exhibited.
Learned SPP submits that or.1|y the signature parf be exhibited and
objects to exhibiting the entire .statement as no questions are put
about the contents. The entire statement is exhibited subject to the
‘; objection, which will be decided finally. Hence, it is marked as Ext.
3726). The da_te below my signatures is 15/10/08. The DCP told me

that he is sending me for rest for two days and that we would meet

after two days. A PSI of Colaba Police Station took me to that police

~
7

'\m station and put me in the lockup. The officer who had taken me to the

| - .
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DCP visited me in the lockup and told me to do as the superior

" - officers says so that everything will be peaceful and there will be no
problem for me.

17. The same PSI of Colaba Police Station took 'me to the office of’
the DCP after two days. PSI Nikam of Crime Branch was present
there The PSI of Colaba Police Station handed me over to PSI
leam PSI Nikam kept me with two constables and left. After

G '

'€ sometime | was taken to the chamber of the DCP. PSI Nikam was
present there. The DCP told me to sign on already written papers and
he gave the papers to PS| Nikam, who placed them before me- and
asked me to sign. (Learned advocate requests thaf the certified COp)E
of Part-ll be exhibited. Learned SPP submits that only the signature

\0 part be exhibited and objects to exhibiting the entire statement as no

< . Questions are put about the contents. The entire statement .iS

exhibited subject to the objectian, which will pe decided finally.
Hence, it is marked as Ext.3727). The dates below my signatures
17/10/08 and 18/10/08.

¢ Nikam,

are

| had put the dates as instructed by PSI

\’@g (Adjourned for recess. Learned advocate submits that he will come at

| )
e
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*3.00 p.m. as he wants to attend a part-heard matter in another court).

Date : 04/04/2013 Spgcial Judge

Learned advocate appeared at 3.45 p.m.

Resumed on SA

18. The chargesheet in MCOC 04/09 shows my arrest panchanama

e - and seizure panchanama of arms. | do not remember whether any
other document in connection with the alleged confession is in the
chargesheet.

Q. Who is Riyaz Bhatkal?

(Question is disallowed as it is not relevant).
Q: Who is Atif Amin?
. (Quesfion is disallowed as:it is not relevant).
= Q. Who is Sajid?
(Question is disallowed as it js not relevant).
Q. Who is Amir Raza?

(Question is disallowed as jt is not relevant)
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the person asking the question should

any question is objected,

Y gobesy ®
mﬁﬁ?ﬁé‘) the court about the relevancy and admissibility of the

evidence. -There is no procedure to allow such question under the
assumption that at a later stage the relevancy and admissibility will

< be shown. The objection to the relevancy of the questions and the

=

'answers given and their admissibility will be decided finally. Hence

learned advocate is allowed to ask the questions).

C.
19. I do not know who Rlyaz Bhatkal Atif Amin;..Sajid and Amir

el

Raza are. | do not know Iqbal Bhatkal l"have never met Riyaz

y “:,“4

Bhatkal lqbal Bhatkal and Amlr Raza and | never had any talk with

them I have never met Atlf Am|r and Sajid and | never had any talk

A

; with them All these persons never gave any lnotrucnons to me.’ &\\

—rm

heard their names for the first time in the office of the Crime Branch /-

M ——

< when I wae gtyen a vvrrtten jiaper contammg a stouy to Ie'trn by hear t t

U A i enbe)

T e e e s A

t
This story was relevant 6 the 7111 blasts | was given the story after t |

had been taken to the otﬁce of the DCP Oﬂlcel Dlneeah-Kadanw of the i

l° Crime Branch had given it to me. |t was written in Hindi on a paper.

e

- The story was that l and Atlf had made a plan at Saraimir, Dist,

e e
T Farw g g e e o+ | T

\mg Azamgadh to cause bomb blasts’in Mumbai and as per the plan | \

j //
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i ' z and
went to village Sajarpur_,and met Abu Rashid and Dr. Shahnawa

s, that
prepared thom to cause the 7/11 Mumbai local train bomb blast

-S0Me - -~
. .—.thereafter I- wentto ‘Mumbai to- .my-house-in-Chittah- Camp that-s

to-
_days after I came back, Abu~Rashid and Dr. Shahnawaz came

r Bombay and Abu Rashld took "a flat on rent in Sewree and he and
>

Dr. Shahnavvaz started staying there, that | left my house in Chittah

camp and atarted staylng with therm; that T had brought tlmers When |
C‘.

R e e

came back to Bombay from my wllage that Atif came from Delhl to

mmarm

the sald ﬂat bnngrng Rs. 50000/- Wlth him, that | sent Atif to Rlyaz

R

0 Bhatkal to bring explosrves that Atif also convmced a boy by name
\ = s
Sajid to help in causing the-blasts:=that Tobtained first-dass passes of
. C

myself, Atif, Sajid, Dr. Shahnawaz and Abu Rashid, that | obtained
ttme_tables--of»l\/lumbai local milways-and Studied them, that in the

meanwhilg we obtalned pressure cookers and travelmg bags from
gSewree that as per the plan |n the story, we all gathered In the said

flat at Sewree in_the mornlng on 11/07/06 and assembled seven

bombs there, that before that | had taken those four persona and

ey SRV

traveled wrth them in the first-class local tratns from-Ghurc

' . hgate, thatl-_
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containing bomb, that from Dadar | went by western railway to

Churchgate, that as!.pegrwthe plan in the story Atif left the flat with two

+ . bags containing bombs, that | kept the bag containing the bomb in a
first-class bogie, that thereafter | got down at Marine Lines railway

gstatlon and returned back to Churchgate, that | met Atif at our already

decided point in the railway station ‘and-took a bag containing bomb

c from him, that Atif went and sat in a train and after keeping the bag in

a first-class bogie, got down at Dadar, that l boarded the flrst class

. compartment of another traln and kept the bag in the bogle and got
\O down at the next station and returned.to, Churchgate that as per the

story Abu Rashld and Sajid were to leave the flat of Sewree together

and come to Churchgate, that when | reached Churchgate after

planting the second bomb, those two were there, that they boarded
S the trains that were assig_ned_ to them, that Abu Rashid left the bag in

s,!the train and got down at Dadar and went to Sewree and Sajid got

VLN Fan At U A e PO T VT80 e VTR A

down at Bandra Rarlway"Statlon that as per the stor y Dr. Shahnawaz
was to leave the Sewree-flar &fter Abu Rashid and Sajid, with two
bags containing bombs and--was~totdme to Churchgate, that Dr.

% Shahnawaz met me at the decided point in Churchgate Railway

{

S,
Il TR LU NEN R LA

. Y
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Statlon and | took one bag from hlm that as per the story, Dr.

e m——
e i gt it

Shahnawaz sat in the tram that was aSS|gned to him and got down at

Dadar and went to Sewree, that | took the bag that | had taken from

S e

him and boarded a train and traveled upto Dadar and got down at

ey e

; Dadar and went to Sewree that asper the story the blasts took place

g e A BN

on the same day, that Abu Rashid threw all the artlcles that were

o Lammnlndafterfthe bambﬁﬂwere\prenatedhm the Mahmcceek that

5 g i e £

two days after the blasts l and Attf went by trarn to Azamgadh and Dr.

A~ e o

Shahnawaz went thereafter to L. ucknow, that Abu Rashrd used to stay

that exploslves Samay trmers and detonators were k

PP

ept in pressure
eookers Wthh were of three i

Tee— .

ters. capacity and kept in travellng

0

Ebags that the ttmers were.set in the afternoon for 6 30° p m, that the

1§ bomb Iaden bags ‘were., kept on ~the-racks™ df‘“"t‘he“‘fi'rst—olass

compartments. | do not remember wha was |

P,

| @K Story was in three pages. | read it and learnt i
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' . torelax and told to.learn-the-story-by heart as | was to tell it before a

camera. They asked me to tell thrs story before a camera in a relaxed

ez amn i

manner and they shot the video of my telling the story. | was telling

e

the story for about 45 minutes. It was probably officer_Dhamankar of

————a .

; Crime Branch, who had burn injuries on_his.face and hand, who had
done_‘rthe shooting.

. 20. Same thmg happened twrce in Gu;arat | was told by the Gu;arat.

s
v .
et Sty et e

police to tell the same story that was told by me betgr_e_the camera in

the Cnme Branch Mumbar They also recorded “my story in front of

S} B T

SOSTR— e

cameraf.Same ry was not recorded anywhere else. | did not state
\“\..

\ m——— o et . e~y

g the same story anywhere else I had not stated ‘the said, story in

e i 2 i T 4

Mumbai.

21. | was arrested by the ATS in view of this story on 21/02/09 and

taken to Kalachowkr l was taken to the Krlla court by making me an

e
e
b <

accused in the 7/11 case. | agarn say that | was taken to the MCOC

. - o o e et AR [\ o e rene. e
[

court l was remanded to polrce custody for about 14 days. | was

" T -

g remanded to judicial custody on 21/03/09. | 'was kept in Kalachowki .

_,.’-—"'

and Bhoiwada lockup during this perrod I was taken to the court and

T ———

to these two places only during this period. | was beaten during this
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—"

I told them that I was given that story, that I drd not tell it on my own

and I was beaten and tortured and forced to tell the said story. They

m C\lkf\ o

beat me once,and told me to go before a magistrate and say that |

A

€ want to_make -a statement."The*magistrate means MCOC court.
. When | was taken to the.court,.it-was.told.to the court by the ATS that

I want7to“_m_-a‘k‘eMaﬂ__s_‘t.ate_mgn_t_,,_I,h,e'.'...._SpeciaI Public Prosecutor Raja

Thakare made such a statement before the court The Judge asked

me whether I want to make a statement and | sard yes. ACP

\0 Bhagwan I<amble was the officer present on that day. ACP Kamble,

\

Pl KhanWIIkar Sachln Kadam and 2-4 others, whose names | do not
remember had beaten me before | was taken to the court. Thereafter
- was taken to the Iockup of the ATS and kept there. | again say that |

was taken to the lockup ‘of"the ATS“ from'the court. Thereafter | was

g told by ACP KambIe that Adtisnot nNecessary for me to give any

. Statement saying that they would complete the further process of my

grvrng the statement before the magistrate. L was not taken before the

magrstrate and ‘my statement was not- recorded,

ATS ave me
ga\ ot a story when | was in pollce _Custody and took a

N,
T

BT i ave
T e

4
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video of my narration of the story
S

(AdjOUI’l‘I(—"d at 5.05 p.m. at the request of learned advocate as he

wants to go to CR No. 29, where a witness is called from Delhi in a

. part-heard case).

N s

Date : 04/04/2013 Special Judge
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Date : 05/04/2013
Resumed on SA

Q. What reason the Crime Branch officers told you for recording your

video?

(Learned SPP .objects on the ground that the ewdence that the

N
(&

learned advocate wants from the witness is hearsay and cannot be

il e — -
ael B SN )

——

taken on record. Subject to the objectlon the answer is recorded). -

—r"’" J

x Before takmg my video in the Crime Branch, sgﬁe offtcers of

o s P T

-

the Crime Branch had told me that they were.in the ATS. earlier and

JpmaFa
et ALl T

they khow that the persons arrested in the 7/11 blasts are falsely

— .

arresfed and that they know that they had ‘not done the -blasts, but |

s L
- i

(‘\—'_\

& and some other persons had_done the blasts and they would

tmo_hcate us. The ofﬂcers in the Crime Branch were Ashok Duraphe,

Dinesh Kadam Deven Bharatn Dhamankar Marde Sawant Ntkam

—
s s e AT . AT o
—— ~ e

Rodngues and others whose names | do not remember Dhamankar

i T

and Drnesh Kadam were the oﬁ‘tcers who told me that they were in

RO e R eV [SVLTE R
v-\-nn..‘_,_ e

\Pthe ATS earlier. Other officers also told me that the accused in the

,“_’-r-'
- T & et e B Rk ind b A

e . et

7111 case are falsely tnvolved

o et st O bnp 12 A g S b SR ! A
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action in that respect My father and brother had met me once during

my polrce custody penod My lawyer did not meet me during my

a1

police custody. My father and brother started crying on meeting me
and | also started cryrng and they told me that everyLlng will be fine.
gThere was no other talk between ku.s..“The.vrdeo shootrnq was done '

5-6 days after | had been produced before. the .DCP. I do not

S~

—

remember whether I was produced before the court durmg thls
C;. SO LY

e i i et e BN o G i N N

perrod | was produced |n the court after the vrdeo shootrng from

& el Ny
e D ARy

\oofill treatment 1 had replied.in. the negatrve 1 do not remember how

many tlmes l was produced in- thE“C' -----------------

was remanded to judicial custody and sent to the Arthur Road Prison

T —— —

after theﬁpolrce custady.” The court asked me about complaint of jll-

treatment on every occasion that | was produced from police custody.

\fl replied i in the negative on every occasron B dld not inform the court

about the video shootingfili the time | was sent to judicial custody
was represented by an.advecate bafore judicial Custody. Some lady

by name Chawla was the._police.prosecutor | did not give information

\)D Y about the alleged confessional’ statement and video recording to my
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1ad no talk with him. My father and brother used to

advocate as l i

remarn present on the court. dates dunng police custody. | was not

allowed to talk with them, therefore, | did not tell them about the

confessional statement and vrdeo shootrng | do not remember

< whether | had told or complained.about it anywhere

24, Crime Branch pecple had inquired with me and had taken my
statement, but had not read it over to me. ATS people had inquired
with me, but had not taken my statement.

Q. Where are the people whose names you stated at the time of

s ——— T 1

taking yg,ut_.y_!.deq?
(Learned SPP obJects on the ground that there is no such document

on record and therefore the questron cannot be allowed Wrtness has

g
already stated that he i narrated the story given to him by the

C : Crrme Branch  people before:a:camera;-which-included the-names of

e et s

g’ the persons Hence, the ‘question is allowed, subject to the objection

about rts relevancy and_admissibility).. Out of the sard persons Arif

i .
Badar is in Jarl and | cqme to-know that Atif is krlled In encounter. | do

et 8

not know about the other persons

o Vel e e T

\IDS 25, | do not remernber the make of the mobile handset that | was

2
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using in 2008. | was using only one sim card since 2007. It was
prepaid card of MTNL issued in my name. | do not remember what
documents | had given to obtain it. | had given my photograph. | did
not get copy of the application form in the chargesheet of MCOC

€ 04/09. There is a document which the Crime Branch is saying was
given by me to obtain the sim card. | have seen the coby of the CDR

in connection with the form which is alleged to beﬁgixgnﬁ E)y me. | d:)
not remember the starting period, but the CDR is uptc}\startzﬂ' maﬁr

of September 2008. | do not know with whom contacts of that number

\D are shown in the CDR. I did not make any complaint in connection

with the CDR. | was using the sim card that was in my name for

keeping contact with my farﬁily members and acquaintances. My

mobile and sim card were with me when | was arrested. | do not

know what happened to it. Officer Arun Chavan took them from me.

] { I have read the arrest panchanama. There aré panchas and my name
in it to show that it is My arrest panchanama. | sign in English. | do

not remember what else s there in the Panchanama to show that it is

mine. | can identify it. | do not know where it was prepared.

| do not
remember whether my signature was taken on it

£
;

Scanned with CamScanner



~

758

<&hD

. ,v(
MCOC SPL NO. 21/06 DW-33/28 Ext.3719

26 The recovery from me is shown in the presence of panchas. | do

not know the date of the recovery and after what time and how many
hours after the arrest it is shown.

8
(Adjourned for recess) \lbg Mf 1A
Date : 05/04/2013 Special Judge

Resumed on SA after recess.

27. The ATS took me to Kalachowki, Bhoiwada and Nagpada after
my arrest. They also used to take me to the KEM Hospital. Crime
Branch people used to take me to the GT Hospital. ! do not
remember how many times. | cannot tell the gap in between two

3/ occasions that | was taken to the hospital. The Crime Branch took me
to the hospital after | was produced before the court and till | was in
police custody. Officer Rodrigues used to take me to the hospital to
the doctors to tell about any- problem that | have. Before being
produced before the doctors, | used to be told not to make any

yocomplaint to the doctor. | used to tell the doctor that | have no
problem. The doctors used to take my thumb impression and send

me back.

28, (Learned advocate asks the witness to point out any officer of

e
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the ATS if he is present in the court. Witness points to PI Mohite). He
was present when ATS took my custody and used to come and go
when I was in the custody of the ATS and being questioned.

Q. Whether you took the ATS police to the house of Abu Rashid,

one shop of pressure cookers and one shop of bags?

(Learned SPP objects on the ground that it is a leading question.

Question is leading. Hence, it is not allowed). !

- 29. | used to be taken in handcuffs by the ATS to the office and the

handcuffs were opened after reaching the office. | was not allowed to
wear chappal and an officer and two constables used to take me. | do
not know by what route they used to take me because | used to be
& veiled. The veil used to be removed at the office of the DCP.
30. Crime Branch officer Nikam used to be present there. Crime
C Branch people used to take me in handcuffs and in veil to the DCP
office: The veil used to be removed in the DCP office. Crime Branch
officer used to ask me to remove it. There was a large table in the
g DCP office, the DCP used to sit on the chair on.‘bn.e side and there

were 3-4 chairs on the opposite side. | was made to stand. On the

\,Ng\ first occasion | stood there for 4-5 minutes.  (Learned advocate

>
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W-33/30
MCOC SPL NO. 21/06 D

requests that he be permitted to put leading questions about the
contents of the confessional statement of the witness given in MCOC
04/09. Permitted). It did not happen that from the DCP office | was
taken in veil to a magistrate. It did not happen that the magistrate
{read over the confessional statement to me. It did not happen that |

signed on the statement Ext.3725 saying that the contents of the

F confessional statement are true and correct. (Learned advocate

submits that he is declaring the witness hostile and requests

permission to cross-examine the witness as he is not acknowledging

\ @ the contents of Ext. 3725. Permission granted).

Cross-examination by adv Wahab Khan for A2, 6,7,10,12 & 13

31. It is true that | was t.akenkb‘efdre the magistrate in his chamber in

veil by the officer of Colaba Palice Station. It is not true that the
officer handed over a sealed packet to the magistrate in my

presence. Witness volunteers - he had already given it to the
g magistrate. It is not true that the magistrate read over the
confessional statement. It is trye that | admitted that

it was correctly
recorded as | had been threatened outside,

N

It is not true that | so
admitted as the magistrate had read it over to me

| only said that
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¢ MCOC SPL NO. 21/06 |

' ey were my
the - magistrate. | did not know at that time that they

it i ly written in
confessional statement. | cannot say whether it is wrongly
r fessional
~ Ext. 3725 that the magistrate had read over the con
>

statement to me.

\pS ' - -
32. Crime Branch officers used to interrogate me In police custody

before | was taken to the DCP. Rakesh Maria, Deven Bharati and

high ranking officers also interrogated me. The officers who had been
transferred from the ATS to the Crime Branch. They used to

|

g interrogate me about the bomb blasts all over India and at different |

places at Bombay. | was also inquired about the bomb blasts in the |

railways in Bombay on 11/07/06. This inquiry continued for many |

O

days-during my police custody along with the inquiry of other cases. |

was inquired with from different angles in respect of the train blasts

o C
\0 Including how the blasts were done. Witness volunteers- at that time |

used to tell them that | had not done those blasts ang | do not know |
anything about t.
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procured. Witness volunteers- at that time | used to tell them

that | do not know anything about it as | had not done it. | was asked
sts and how they

were

about the kind of triggering device used in. those bla
ed. as to who are the people involved in causing the blasts

g and which organization is involved, as to who had provided the funds

were us

and from where, as to where the bombs were assembled and how
they were transported, as to why we had done the blasts that killed

B innotent people. It is true that they used to tell me that they do not
know even after the passage of two years as to the' type of triggering

0 device used in those bomb blasts. It is true that they used to tell me
that they have involved 13 dummy.peonle in the railway bomb blasts
case and in factwe had 'done the blasts, that they have involved

~innacent people in the Malegaon blast 2006. It is true that they used
C to tell me that because of us 13 people are going to hang. | used to
g reply to all their questions. Witness volunteers- | us'ed to say that |

have not done any blasts, that I am not lnvolved and | am not

— -~ "
e e e R

concerned wnth any blasts and do not know anythmg

3. ltisnottr
. ue that before 15/10/08/1 eXpressed to ACP Duraphe of

the Crime BraHCh that | a . n n m
m repenting m . n ‘

Scanned with CamScanner




£ MCOC SPL NO. 21/06 DW-33/33 Ext.3713

a confessional statement. PSI Sanjay Nikam and staff of the Crime
Branch had taken me to the office of the DCP in veil, but | am not
confirmed whether it was on 15/10/08 and whether | was produced at

4.15 p.m. | do not know whether Jt. CP, Crimes had nominated DCP

< Vishwas Nangre Patil for recording my confessional statement. It is

not true that when | was produced before DCP Patil in his chamber,
he called his typist Hemant Dalvi in his chamber and asked PSI

/ Sanjay Nikam to go out of his chamber, that thereafter |, the DCP and
typist were only in his chamber, that thereafter he rang the bell and

\O told his peon to close the door and not to allow anyone to come

inside, that he asked me and | told him that | know Hindi, that he told

the typist to type on the computer.the guestions that he would put

and the answers that | would give. It is wrong if it is so written in Ext.

3726.

\ 3

Q. Can you assign any reason why it is so written?

(Learned SPP objects on the ground that it is an admission given by
, _ <0

the witness. Hence, it cannot be proved in view of#® Section 21 of

the Indian Evidence Act. Learned advocate Wahab Khan submits

‘fbﬁ g that the document which is on record is the confessional statement of
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i ent can
the witness and the admissibility of the confessional statem ’
he i
[ i of Bipin
be decided finally in view of the law laid down in the case p
| issibili f the
Shantilal Panchal. In my view, the relevancy and adrnissibility 0

[ ' in vi ‘ ment
confessional statement can be decided finally in view of the judg

sign
4 of the Supreme Court in Criminal Appeal no. 445/13). | cannot assig

any reason why it is so written.

34, | never met DCP Vishwas Nangre Patil in the Crime Branch. He

was not conducting the investigation of my case. | had never met him

before. It is not true that when | went in his chamber, he told me that

he is the D(fP of Zone-l, that he had no concern with the investigation |

gof my case and tr;at I am in his custody and not in the custody of the |
investigating ofﬁéer of my case. It is true that | did not make any

complaint to him. | did not tell him that | was tutored, threatened or

C  tortured. | did not feel like complaining to him. He only asked me my

« name and address, but did not ask me my age. He did not ask me in

|0 Which school | studied and in which language. | had no idea that | had

been taken to a DCP for recording my confessional statement. It is
not true that he had asked me why | had been produced befbre him
\-f 03 and 1'told him that | wanted to make a confessional statement.

It is
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not true that he asked me as to for what crimes | want to make the
confessional statement and | told him that | want to confess about
myself and my assaciation with Indian Mujaheedin and the blasts
made in India at various places and the e-mails sent in that regard. It

>/is not true that he told me that it is not binding on me to give
confessional statement and | told_him that | understood this. It is not
true that he told me that if | give the confessional statement it would

C} be used against me and the co-accused as evidence on the basis of
which we all can be punished and | told him that | have understood it,

\0 that if I do not give the confessioné! statement before him, he will not
send me back to the police who are investigating my case and | said
that | understood it, that he asked me whether police have threatened

or induced me or promised to make me an approver to make the

<o

4

confessional statement and | replied in the negative. It is not true that
\$he asked me whether | want to keep any relative, friend or advocate
present at the time of giving the confessional statement and | said no.
It is not true that he told me that he is giving me 24 hours to think

peacefully and with a cool mind whether to give a confessional

\mg statement and for that purpose | would be kept in the lockup of
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P Colaba Police Station and | said yes. Itis not true that | was given 41 \
J oy i

! hours time to think and to change my mind. Itis not true that he read
over all the above things to me and | admitted that they are correctly
written, that all this work was completed between 1615 and"1730

g hours of 15/10/08 and he took my signature on it and he also signed
on it. It is not true that he took me in his custody and sent me with the
officers of Colaba Police Stati(;n directing them to keep me in the
lockup of Colaba Police Station and not to allow any officer of the

Crime Branch to meet mé without his permission and to veil me
‘Oduring transit. | cannot assign any reason why it is so written in Ext.

3726. It is not true that all these things had hanpened, therefore, |

naa signed as they were true. It is true that | put the date below my
signature. | do not know whettier it was 15/10/08 on that day. It is

true that | had signed at two places before the DCP on the first day.

35. I do not know whether the DCP had oidered to produce me

before him at 10.30 a.m. on 17/10/08. | do not remember whether

officer Rahul Naik and staff had produced me before the DCP on

17/10/08 at 10.30 a.m. Itis not true that | was produced in veil. | was

U)Dég produced hefore the DCP on the second occasion by the Colaba
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Ext.3719 %
Police. It is not true that after being produced before the DCP, he
ﬁk .

asked me to remove veil, again called his typist and confirmed that

no one could see or hear us. | cannot assign any reason why it is so

written in Ext. 3727. It is not true that the DCP put guestions to me

< and | answered them, that he asked me whether the period of 41 d
hours given to me was sufficierit for reflection and whether | wanted E
more time and | said that the time was sufficient and | did not want E
any more time, that he asked me whether any officer of the Crime t;

Branch had met me and | said no, that he put questions to me as he E

\0 had put on the earlier occasion and | answered all the questions, that E
ne asked me as to why | wanted to give the confessional statement %
and | said that | am repenting, therefore, | want to make it. Itis not E

true that he started writing my confessional statement as he was

R 5.

satisfied that | was making it voluntarily without any threat, promise or

\§ pressure and because | was repenting my act.

It is not true that |
have passed the 11" standard.

| have done refrigeration and air
conditioner course from Habib Technical Institute, Dongri. Itis not true

that | was sadden/\because of the demolition of Babri Masjid and the

/ " ‘ ; .
\Jm& ols thereafter, It is not rue that | told the DCP about my
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qualifications, occupation, association with SIMI, the meeting places
and our discussions about the issues. | cannot assign any reason

why it is so written. It is not true that | told the DCP about going to
Pakistan and taking training, about returning back and preparing Arif
g.Badar for going for training to Pakistan, that | was trained in Pakistan
to use explosives, detonators and circuits and fix timers for preparing
bombs and that I told Arif Badar that sorne more boys are to be sent

for training, that | requested the DCP to give me some more time for
giving my further statement and he gave me time upto the morning of

\C 18/10/08. | cannot assign any reason why it is so written. The DCP
had taken my signature. It ié not true that he haa signed. It is nct true

that thereafter | was taken to Colaba Police Station and kent me in a

lockup there upto the morning of 18/10/08. | cannot assign any

reason why it is so written.

It is not true that | was produced before the DCP by PSI Nitin

Kakde and staff of Colaba Police Station at 10.30 a. m. on 18/10/08,

" MCOC SPL NO. 21/06

(S pas R N Y

L

IR T R e

|

that the DCP called his typist and then asked me-the similar
questions that he had asked me on the earlier day and on that day

m g also | had told him that | am making the statement as | am repenting
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what | had done. | cannot assign any reason why it is so written. It is

not true that | had stated to him that | used to remain in contact by e-

mail with one Azizbhai, that Mujahid Salim was killed at Hyderabad in

police firing, that | gave copy of my passport to A?iz. who sent me a

~

gtourist visa on which | went to Dubai on August,2002 and there |
T that®3

came to know that the said AziZ is Riyaz Bhatkal ged | met Amir Raza

and worked at his Shop and he used to tell me to send boys for

training and had told me to prepare a big group. It is not true that |

had stated that | used to send boys to Pakistan on the say of Amir

\0 Raza and Riyaz Bhatka!, that ; had formed a group of 13-18 boys. It

IS not true that when many boys returned atter taking training from

Pakistan, Amir Raza to!d me to show some work and then with the

help of Riyaz Bhatkal, Arif Badar, Atif, Dr. Shahnawaz and other boys
we caused the blasts at Govindpura in Delhi, Sankatmochan Mandir

{ al Varanasi, in Shramajivi E; press and in Bombay railways on the

_ 10§
say of Amir Raza. It is not true that | had stated so before & DCP

Patil on 18/10/08, that he typed all these things and all other things

that I told him, that | tolg him that explosives were kept at the house

mg of Abu Rashid and were sent to other places in india for causing
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blasts, that | had given my mobile number and the mobile numbers of

the persons, who used to wo.k with me. It is not true that my mobile

number was 9969506112, | never used this number. It is true that the

chargesheet shows recovery of the sim card of this number from me.
{-l do not know whether the chargesheet shows contact from this

number with the numbers of the.co-accused.A

Q. The CDR of this number shows that it was used on 11/07/06 at all

the places as per the story that was given to you about your

movement from the flat at Sewree to the Churchgate railway station

and further movements.

A. | do not want to answer this question.
(Learned advocate requests that the witness be compelled to answer
this question).

(Adjourned as court time is over). |
ﬂ b%{\%@%)’_s

Date : 05/04/2013 Special Judge
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Date : 06/04/2013
Resumed on SA

37. (Witness is directed to answer the question). Itis false.

Q. Itis my case to you that mobiles no. 0069506112, 09415834241
of Dr. Shahnawaz, 9820805390 of Abu Rashid, 9730313929 of Riyaz
Bhatkal, 94553758519 of Saif and 9870911350 of Arif Badar were in

use before the blasts of 11/07/06 and thereafter along the sites of the

g blasts as per the story given t~ you?
(Learned SPP objects on the ground that no foundation is laid to
show that the numbers were oi pariicuiar persons. Question is
diseliowed as it is presumptive and no foundation is laid). I had not
stated in my alleged confessional statement that the above
g mentioned numbers were o those persans, that we used to contact

each other from PCO and STD, that | used to contact them from PCO

and STD in Marol. | cannot assign any reason why it is so writter. It is

not true that | had stated in my alleged confessional statement that
some days after the incident of Delhi, Riyaz told me that there is
\O Some problem, therefore, | stopped going for work and police caught
me and Arif on 24/09/08 in Nehruy Nagar, Kurla. It is not true that the

\J‘Sﬁ DCP read over all that he had written and | said that it was correct as
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per my say and | signed it and then he also signed it, that this entire
work was completed from 10.30 a.m. upto 2.10 p.m. on 18/10/08. It is

not true that the DCP gave certificate that | gave the confessional

.~ ik

statement voluntarily without any threat, pressure, coercion, promise

( or inducement, that | had given the confessional statement knowing

that | was not bound to make it and it could be used as evidence ﬁ
‘ ]
against me and the co-accused.

38. (Witness is confronted with and read over the portion in the

TRy

second paragraph in Ext. 3725 titled 'Statement of accused

4
Mohmmad Sadique Israr Ahmed Shaikh, age 33 years'. Hence, it IS

marked as 'A’). It is not true that | had ctated this poition, it was

¢ written and then was read over to me. | cannot assign any reason
>
why it is so written. (Witness is confronted with and read over the
portions in the first three paragraphs in Ext. 3726. Hence, it is marked

as 'A’). It is not true that | had stated this portion, it was written and

then was read over to me. | cannot assign any reason why it is so

\0 Written. (Witness is confronted with and read over the questions 1 to
19 in Ext. 3726. Hence . it is marked as 'B"). It is not true that | had

D>

stated this portion, it was written and then was read over tc me. |
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cannot assign any reason why it is so written. (Witness is confronted

with and read over the portion on page 4 in Ext. 3726. Hence, it is

marked as 'C'). It is not true that | had stated this portion, it was

written and then was read over to me. | cannot assign any reason

g why it is so written.
(Witness is confronted with and read over the portions in the first

39.
two paragraphs in Ext. 3727 dated 17/10/08. Hence, it is marked as
‘A’). Itis not true that | had stated this portion, it was written and then

was read over to me. | cannot assign any reason why it is so written.

¢ (Witness is confronted with and read over the questions 1 to 11 in

\f'

Ext. 3727. Hence, it is marke 1 as 'B"). It is not true that | had stated

this portion, it was written and then read over to me. | cannot assign

any reason why it is so written. (Witness is confronted with and read
over the portion on page 2 and 3 in Ext. 3727. Hence, it is marked as

\Q‘C’). Itis not true that | had stated this portion, it was wr-itten and then
read over to me. | cannot assign any réason why it is so written.

(Witness is confronted with and read over the portion on page 3 and

4 In Ext. 3727. Hence, it is marked as 'D'). It is not true that | had

Stated this portion, it was written and then read over to me. | cannot
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assign any reason why it is so written. (Witness is confronted with

and read over the portion on page 4 in Ext. 3727. Hence, it is marked
as 'E'). Itis not true that | had stated this portion, it was written and

then read over to me. | cannot assign any reason why it is so written.

40." (Witness is confronted with and read over the portion on page 1

in Ext. 3727 dated 18/10/08. Hence, it is marked as 'A". lItis not true

that I had stated this portion, it was written and then was read over to

me. ! cannot assign any reason why it is so written. (Witness is

g confronted with and read over the portion containing the questions 1
to 11 on page 1 and 2 in Ext. 3727. Hence, it is marked as 'B"). Itis

not true that | had stated this portion. it w=s written and then was

read over to me. | cannot assign any reason why it is so written.

(Witness is confronted with and read over the portiori on pages 6 to

O 10 in Ext. 3727. Hence, it is marked as 'C’). Itis not true that | hag

statec this portion, it was written and then was read over to me. |
cannot assign any reason why it is so written. It is not true that the

DCP gave certificate that | gave the confessional statement

voluntarily  without anv threat,

pressure, coercion, promise or

had given the confessional statement knowing
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that | was not bound to make it and it could be used as evidence

against me and the co-accused.

41. Itis true that out of the five cases at Delhi one is CR No. 419/08
registered with Police Station Connaught Place. The chargesheet of
this case is received by my advocate. It is not true that | gave a
disclosure statement voluntafily to ACP Sanjeev Kumar Yadav on

{ 30/11/08 that | along with Atif conspired to cause the train blasts and
prepared the bombs and | <ept the bombs in three local trains and

that | would assist the police to arrest the wanted accused, that |

gave- the statement before witnesses and it was prepared' on
computer. [t is true that such a statement is in the chargesheet of that

\Ocase. Itis not true that | gave the disclosure statement voluntarily -
and itis so written in it.
42, It did not happen that | had stated to the ATS in inquiry that five

liters pressure cookers were used in the bomb blasts, costing Rs.
500/-"each and that | pointed out the shop from where they were

purchased. It is false if the ATS has so claimed. It clid not happen that

9( when | was in the custody of the ATS, I had shown a shop from where

N by

\@& the bags were purchased for Eg.ﬁ% in the bomb blasts, but the shop
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' i so claimed.
wrned out to be that of chappal. Itis false if the ATS has
ad stated to the ATS that | was staying at

It did not happen that I h
5™ floor during the period of blasts. It is false if

Sewree Cross Road,
nt to that address, but

the ATS has so claimed and that the ATS we

.?/ found that the family of Abu Rashid was staying on the 2™ floor and

the 5% floor flat was possessed and used by Abu Rashid during the
period of blasts on the request made by % Abu Rashid to the owner.
It did not happen that | had stated to the ATS that | got all the timers
prepared from Arif Badar. It is false if the ATS has so claimed. | was
\0 not taken to the area near Kurla by the ATS when | was in their
custody. The ATS nad taken me to FSL, Kalina at Santacruz (E) for

2-3 hours. | was taken to the cabin of a lady, introduced to her and
then we returned. Nothing eise happened there. No scientific tests
like brain mapping or polygraph were done there. Itis false if it is so
\g claimed by the ATS.
43, It is not true that I, Abu Rashid and others were staying in a flat
on the 5 floor in Raza Tower at Sewree during the period of the
blasts in this case that Abu Rashid had taken the key of the flat from

u its owner sayj it i i
“U ying that it is required for Some sick relative, that the
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, lat.
bombs were prepared in that flat and taken from that fle

=3 efore a
IUis true that it is in the story that | was forced to say b

_ . ne in the
video camera that the preparations of the blasts were do

<aid flat 1t is true that the ATS saved me from prosecution in this

case. | do not know whether it was the contention of the ATS that

& eight pressure cookers were purchased from Santacruz. The ATS

/' had inquired with me about a white coloured Santro car. It is not true
that the ATS told me that two people had purchased eight cookers
and had carried them in the white Santro car. It is true that the ATS
did not hold my identification parade did not confront me with any

1Owitness in the ATS ofﬁce did not 'ake me to any shop at Santacruz,
did not conhom me with any shopkeeper of cooker, did not show me

any sketch and did not confront me with Arvind Shah, Mahendrabhaij

Dedhia and Mohanlal Kumawat. It is not true that we had purchased ;
eight pressure cookers from Santacruz and had carried them in‘fv"-

g Santro car,

’
'
f

45 I did not know the accused in this case sitting in the dock when I

was arrested and | never heard their names and no one told me thelr

\li\_}/() names and told and threatened me (o help them.
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a6, Itis true that Gujarat police have chargesheeted me for having

caused more than fifty blasts including succeeded and failed blasts,

that | have been chargesheeted by the Delhi police in five cases of

blasts, that the Crime Branch, Mumbai has chargesheeted me for
Ssending e-mail to media channel five minutes before the blasts in

Gujarat, that | am chargesheetéd in Hyderabad for committing two

blasts there, that when the UP police inquired with me, they had
already arrested S0me persons in those crimes. | do not know

whether the UP police had already filed chargesheets against those

\opersons. It is true that there are abcut 70 persons chargesheeted

along with me in different

jails in India on the Allegations that we have

Caused the blasts with explosive substances ang various timer

devices in Hindy areas. It is tiue that after my arrest, whenaver there

were any blasts in areas dominated hy Hindy cOmmunity, police hayve
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‘ ivi it can be used a
was video shooting of me giving a statement, that it ca S

It is true that | have stated for the first

Ipp—— e LT DL L Sl e b 3 3

strong evidence against me.

time in -court that my signatures were taken on the confessional

statement by putting pressure on me and that the video shooting was

5 similarly done. It is not true that | have not complained about the
alleged confessional statement to any court wherever | was
produced. | have sent my retracticn in MCOC 04/09 that whatever

alleged confessional statement is there is wrong and has been taken

by force.’
c@'
(Adjourned for rececs) - B ‘N‘”‘
Date : 06/04/2013 Special Judge
Resumed on SA after recess.
47. I'have orally informed the court about retracting my confessional

statement, other than my written retraction, about four months after
being taken to the DCP,after | returned from Gujarat where | had

been taken.‘l had sent the retraction three months after being taken

(to the DCP. | had also sent a retractlon about one and a half years
' N

thereafter. It is true that | dig not mentlon,\about & any CD or video. |

i

had sent the retraction and had orally informed about it as | thought

C,
A
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that the alleged confessional statement may be used against me. |
had given the retraction in writing before | got a copy of the alleged

confessional statement. | cannot tell the dates of my retractions and

cannot produce their copies. | had consulted my advocate and family

r members before giving the retractions. They had advised me to send
> :r-‘m ﬂ&fg . . . .
the retraction in writing #& & court and accordingly | sent it. It is not

true that | was produced in the court many times before | gave the
retractions. | was never produced by way of video chference before
the retractions. | was in the jail for many days between the date of
N’ the alleged confession and between the date on which | gave my

retraction. | gave retraction to save mysalf in that case and ! would

not have given it if my advocate would noi have advised. It is true

that I have never complained in writing or orally to any court about

the torture or ill-treatment. It is not true that | had not complained to

\S any superior officer about t.1e torture during the police Ccustody. | did

not complain to my advocate or family members or to the magistrate

in the Killa court about torture orill-treatment. It is trye that my

d.etaifed statement was taken whenever | was arrested by the Delhij

S

poiice, by the Hyderabad police, by the Gujarat police, by the Crime
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t is reflected in those

Branch and the ATS. It is not true that 1

. : m
statements that | and my ccomplice have committed the 7/11 bomb

' erabad
blasts. It is true that it is in the chargesheets of Delhi, Hyderabad,

Guijarat and Crime Branch, Mumbai, that the 7/11 blasts were done

3{ by me and my associates. | have not refuted these allegations before

the concerned courts. The Gokulchat blasts case of Hyderabad is
bearing CR No. 01/08 of Octopus Police Station. (Learned advocate

prays for showing Art-444 (1 to 3) filed along with application EXxt.

3373 to the witness. Learned SPP objects on the ground that they are

\Qprintouts of e-mails. In my humble opinion, the prayer cannot be
aliowad as these are unproved documents). It is true that there are

printouts of e-mails in the chargesheet at Hyderabad in which the
Indian Mujaheedin has claimed responsibility of the 7/11 blasts. 1t is
in the chargesheet of the Crime Branch, Mumbai that all blasts in
& Mumbai after 2005 have been done by the Indian Mujaheedin.
(Learned advocate requests permission to show the arrest
panchanama and seizure panchanama and the copies of the mobile

application forms in the chargesheet of MCOC 04/09 to the witness

as they bear his signatures and disclose his mobile number and the
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. in
pointing out of the house of Abu Rashid at sewree and producing

i that
incriminating articles. Learned SPP objects on the ground
learned advocate is trying to prove the documents though the witness
is not their author. In my humble opinion, the request cannot be

< allowed as the documents are irrelevant to the fact in issue and are

not previous statements in writing of the witness).

48. | will be able to identify myself if the CD containing the video IS f;

played. The CD was with the Crime Branch when the video was shot.

I‘ < —— o
£ e e
i

i
i
|
lt is not true that | and my assomates nave done the 7/11 blasts, that | £
i aave a confessional stafpmpnt bef et e DCP voluntarily, that h
f
t
d’

rrp s AT i TR g L
i s EAERPA S e s -
H B s Palog

C voluntdnly s+ated a_pruo_ story at the time_of videc shooting. it IS t

e ras g e P

T e e

true that | am deposing falsely so that | may not be lmphcated in this |

=
-
‘i

I}

.9§SE:‘ _
Q. You had a deal with ACP Kamble and APl Mohite that you would E

be discharged from this case and therefore, you should not own up

the responsibility of the 7/11 blasts anywhere?

A. |donot want to answer this question.

Special Public Prosecutor Raja Thakare is the prosecutor in the

" (- Mcoc oo,
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Q. You are deposing falsely about your confessional statement,,

about the video shooting and your involvement in the 7/11 blasts in !

N EC A e ? B BITIS nad e Ha PN

order to save yourself and the ATS?

A. |do not want to answer this question.

(Learned advocate submits that the cross-examination of the witness
l' be treated as closed, subject to he praying for showing the CD of his

video shooting as he does noi have it in his possession at preserit).

Cross-examination by Adv Sharif Shaikh for A4 & A5

(Adjourned as per the application Ext.3734)

Date : 06/04/2013 ' Special Judge
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) Date : 08/04/2013
F A Resumed on SA .
1 that he be
| 49 (Learned advocate Khan Abdul Wahab requests

ini ideo shooting of
permitted to play on his laptop & CD containing the vide 9

- is filed with the
the witness and show it to him and that the CD is file

i d marked
statement of the A12 under ~ection 313 of the Cr. P. C an

g as An-451. Learned SPP submits that a similar attempt was made

during the evidence of PW-185 Commissioner of Police Anami Roy

and it was turned down by this court after hearin

g both the parties. X

The logic would be the same and in the first place the authenticity of

]
E
i
the CD has not heen estallished. It is rothing but a document. SO t;
~Q firstly, the original has to come before the court and it must come 1
from proper cusiody. In case of secondary evidence, the foundation E
¢
must be laid for permission to lead secondary evidence. The witness i
1
in the box is not the creator of the CD. Consequently the CD cannot

be proved by playing it and showing it to the witness.

Learned
()
\gadvocate submits in reply that the def

ence had called upon the
p§

prosecution to produce it, but this court hag ruled that the prosecution

cannot be compelled to produce it. Secondly, the witness has

%S admitted that his statement is video recorded and that it was aired.
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if ificate is not
: . » even if the certifica
The CD is an electronic record,therefore, eV

\ ‘fog
1 5‘_\\&,\\ A e

i i f e
: was relied upon in the case o
there, it can be relied upon, becauseg was

. e submits that
Parliament Attack without there being a certificate. H

iSSi iven by the
the objection by the learned SPP and the admission given Dy

. - i ect of
Q witness is a foundation for it. The issue was different in resp

PW-185 as he had denied having made any statement that was video

recorded and the prayer of the defence was disallowed as it was not

=Tt

in a sealed condition. Therefore, this objection is not applicable.
Therefore the prosecution cannot play hot and cold at the same time

.o by saying that it is not bound to produce and it does not have the CD
and at tie same time biocking the defence from producing and
playing it. He submits that he apprehends that the prosecution will

suggest to the witness that no such video recording was done. He

N mmmﬂf-"
p—— s S rwmﬂm;-mn T oal e as Ao

submits that this court has kept many issues open in view of the law

\g laid down in Bipin Shantilal Panchal's case and therefore, it can be

L

considered on the same lines. He submits that the Supreme Court

has laid down in Criminal Appeal No. 445/12 that the confessor only

Wcan provg the confession and that the prosecution has compelled the
cR .

”)& WEEDSE t0 examine this witness, and, last but not the least, that the

7]
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i ify hi ,in the
witness is the best person who can identify himself. Therefore

submits in
interest of justicé the prayer may be allowed. Learned SPP

-4eo recording of the
reply that it is the case of the defence that the vide

i of the
statement of the witness was done when he was in the custody

| CD
5 Crime Branch and that it is not the case of the defence that the

that it has produced and wants to play to the witness, has come frqm

the Crime Branch.

50. In my humble opinio 1,

the prayer cannot be allowed as the
source of the CD Art-451 that is produced by the A12 during his
statement under Section 313 of the cr. 2 Cis not disclosed. it is not

contended that the CD is the original one and, if it is a copy, then it

gdoes not satisfy the ingredients of sections 65-A and 65-B of the
indian Evidence Act. Similarly, the witness is not the person who has
prepared the CD/document and it cannot be proved by the witness).

Cross-examination by Adv Sharif Shaikh for A4 & A5

- 51, The story that the ATS had given me when | was in police

custqdy and which was videographed, wés, that in the second half of

June 2006 | had come to my house at Mumbai in search of work, that

\wg during my stay the behaviour of the wife of rmy brother towards me
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was not good, therefore, | became frustrated and decided to go back
to my village, that during that period | came to know that Dr. |
Shahnawaz, a boy from our village, had come 10 Sewree and was ?

staying in the flat given by Abu Rashid, that thereafter | shifted to that
¢ flat thinking that | would go to my village from there, that during that
neriod Atif, who was in Delhi, came to the flat on coming to know of
this, that Sajid, a fried of Atif, used to come to meet him, that during
" that period there was blasts in the local trains in Mumbai, that we all
had visited utensils shops as Atif wanted to purchase some utensils,
Ao BLE e did not purchase any ulensil as he did not like any, that Atit
purchased a traveling bag from Sewree, that aiter the blasts | and Atif

went back to our village and Dr. Shahnawaz went to Lucknow, that

Atif went to Delhi from the village, that Atif returned to the village in

December, 2006 and called me and told me that we have to accept
\gthe responsibility of the railway blasts in Mumbai to take advantage of
the fact that at the time of the blasts Wg all were staying in the flat at
Sewree, that if we.do not do so, \}\}e will have to face dire
conseqqences from Riyaz Bhatkal, that Atif had brought many

printouts of newspaper repo ts of the 7/11 blasts when he came from
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ilway local train,
Delhi and had also brought tinetables of Bombay raliway

; s, we would take
A that he had said that whenever the police arrest u

we had gone to
the responsibility by showing the shops where

ure cookers
purchase utensils, saying that we had purchased press

it had purchased bag,
¢ from there and to show the shop from where Atif haa p

then
saying that we had purchasec bags from that shop, that we |

- . * . cn
prepared a story about our role in the bomb blasts in the railway |
Bombay and how we had done them and the ATS told me to repeat

the story that | had been told to say by the Crime Branch. Officers

R e L e il

\ 0 Khanwilkar, Sachin Kadam and ACP Kamble had given me the stovy. .

T

" Officer Khanwiikar did the video.shooting. The ATS gave me the
story, that was written on paper in Hindi, 4-5 days befare the video
shooting. The story was given to me after about 20 days after my
arrest by the ATS. The above three officers and ATS chief

S Raghuvanshi used to interrogate me. ATS chief Raghuvanshi

interrogated me on four occasions. He had not told me that the

YD TR SR YRGS ORI LN D SN I TT

confessional statement that | gave to the Crime Branch is damaging

their case. It is not true that he had tortured me and told me so.

, l
\)D/x 52, PI Mohite of the ATS used to check whether | had learnt the
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: , 2 lly, but he
story by heart. PI Mohite did not interrogate me personaiy

@ i done by a video
used to sit with the other officers. The shooting was V'

: i icer was
camera on a stand at ATS Kalachowki. NO superior office

; ich the
present at that time. P! Khanwilkar took back the paper on whi

i ck
gstory was written. | cannot say how many days before he took it ba

before | was produced in the court. Pl Khanwilkar did not accompany

: ' ere
me when | was produced for remand in the court. | cannot say wh

the video shooting is now.

(Adjourned for recess. Learned advocate submits that he will come at

3.15 p.m. as he is required to argue an anticipatory bail application i

\mﬂf\”‘;ﬂﬁ?
Special Judge

QR Ne. 18).

Date : 08/04/2013

Learned advocate is not present at 3.15 p.m

Resumed on SA after recess at 3.45 p.m

53. ( was not shown the video recording during the time | was In the

custody of the ATS. Officer Dhamankar of the Crime Branch had

taken back the paper containing the story that the Crime Branch had

give to me for learning by heart.

S}

| did not have driving licence before my arrest. It is not the claim
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of the police in any of the chargesheets filed against me that | had a
driving licence. It is not true that it is the claim of the 10 in the u

chargesheet of the Delhi case that | had a licence bearing number

MH-03-(10)-969274 that was issued on 08/10/1996. None of the

T B

'.; investigating agencies have seized my passport. | do not know

whether the investigating agencies had searched my house at

RAK L B E S

ra

Chittah Camp, the flat at Sewree and my house at my village for the

passport. | was not using any mobile in June, July 2006. As per the

chargesheet Dr. Shahnawaz, Sajid and Atif are residents of village

\ O Sanjarpur, Palice Station Saraimii, Dist Azamgadh. Sanjarpur is 13

POAONBETY T ONWE e T

kms from my viilage Para. It is not true that it is 3 kms from my village

Para. Dr. Shahnawaz is shown as wanted accused in Delhi cases.

[T RS LR T b T

Atif is not shown as wanted accused in any case. Delhi chargesheet

shows Sajid, resident of Andheri, as a wanted accused. As per the

\§ chargesheet Sajid was having mobile number 9811004309 in his

VLIRS TINEL i R

name and the second 9714552899. It is true that RDX is shown as

AABIERR T

explosive substance in most of the chargesheets against me. | do

not know whether till the time | was arrested, Dr. Shahnawaz, Atif and

=
S

Sajid of Andheri were not shown wanted in any case.
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55. It will not be correct to say that | had told Arif Badar and Ansar
. HH d

Badshah, that I, Abu Rashid, Dr. Shahnawaz, Atif and Sajid ha
e bomb blasts in 2006 in the local railways immediately

committed th
r it is so written in the

after the said blasts. | do not know whethe

5 chargesheet of MCOC 04/09 and the confessional statements of Arnf

Badar and Ansar Badshah.

56. DCP Sanjeev Kumar Yadav, the investigating officer of the Delhi

cases, has taken my signatures on written as well as blank papers.

It is my case to you that you had signed on a disclosure

Q.

panchanama before him, which contains your statement that vou

other perscns menticned atove, committed the

alongwith the four oth

bomb blasts in the Mumbai railways?

A. Itis false.

| do not know whether there is any disclosure panchanama given by

me in the chargesheet in the Delhi case.

57. It is the contention in most of the chargesheets that | am a

computer engineer. | was never arrested before 2008 case. | do not e
know whether Abu Rashid, Dr. Shahnawaz, Atif and Sajid were also

W(’ not arrested or shown wanted before 2008 case. It is in the %
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chargesheet of the Hyderajad Case, that the Addl. CP, Crime

Branch, Mumbai had informed them in writing that 1 and the others

are.involved in the Hyderabad Blasts. Same is the case with respect

to the chargesheets of Delhi and Gujarat. It will be incorrect to say

' :

& that on the information given by the Addl. CP, Crime Branch, Mumbai,
many investigating agencies had interrogated me. -

58. | do not know whether Mumbai local railway timetables were
available on the internet in 2006. It is true that vendors sell such
timetables at the railway stations in Mumbai. | do not know about
brain mapping and narco analysis tests. | have not read the names of

th

he tests like brain mapping, narco analysis, lie detector, polygraph

\J"\

and psychological profiling in the chargesheets that are filed against

me. | do not know whether investigating agencies do such tests

whenever they arrest any accused by taking his consent and that

they-are used for unearthing the truth. (Learned advocate has asked

\0a question, which is not allowed as it is an improper question. He
submits that he is filing an application to put the question on record.
The application is marked as Ext.3736).

VHY! 59. (Learned advocate submits that he is filing an application calling
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upon the prosecution to admit the contents of certain documents. The

application is marked as Ext. 3737).
It is not true that | know Abu Rashid, Dr. Shahnawaz, Atif and

60.
& all were in Mumbai

Sajid quite well and they are my friends, that w

on 11/07/06 and prior to that.
Q. You were using mobile no 9969506112 on 11/07/06 and prior to

- that?
A. | do not want to answer this question.

it is true that the public prosecutor had applied to the court to ban
broadcast ‘of an aileged statement given by me. that was
vidéographed. It is not true that | deposed faisely about the story thal
g was given by the Crime Branch officers about the confession and
about the torture -and ill-treatment. It is not true that | deposed falsely

that the Crime Branch people had given me a siory to learn by heart

. and in fact it was a story stated by me on my own.
Q. Itis my case that the story that you say was given by the Crime
Branch, was in fact not a story, but the factual position about the 7/11
railway blaété?

\“)S A.  Ido not want to answer this question.
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(Learned advocate submits that his cro
the application Ext. 3737 is decided).
(Adjourned as court time is over).

Date : 08/04/2013

T Ext.3719

ss-examination be deferred till

e,

Special Judge

s ST

. .ui: , r1zes

g e s AR TREEE

Y -7
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Date : 09/04/2013

Resumed on SA

61. (Learned advocate submits that he does not want to Cross-

examine the witness further as the application Ext. 3737 is rejected).

Cross-examination by = dv Shetty for Al, 3,8, 8 11and 12

62. (Learned advocate submits that at this stage he does not want
to cross-examine the witness, but nhe may cross-examine, if
necessary, after the cross-examination by the learned SPP).

Cross-examination by SPP Raja Thakare for the State

63. (Learned SPP submiis that he is filing an application for

R D |

deferring the cross-examination of this witness tilt the examination-ifi-
chief and cross-examination of two more witnesses. who are accused

in MCOC Special case no. 04/09 are examined by the defence. The
C application is marked as Ext.3739. Learned advocate Khan Abdul
Wahab is not present at 4.00 p.m., when the defence is called upon
to file séy. Adv Ansar Tamboli, junior of adv Sharif Shaikh, is
requested to locate advocate Khan Abdul Wahab to give say on the

application. He reports after some time that the learned advocate is

\mg \Ocross-examining a witness in CR No. 16. He requests that he be
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permitted to take the application and bring the say of the learned
advocate. After being permitted, he brings the application after some
time with the say of learned advocate behind it and reports that the
learned advocate may come after 15-20 minutes.

(g Learned advocate Khan Abdul Wahab appeared at 5.00 p.m. and
submits that his say is his argument. Application Ext. 3739 is allowed
and cross-examination of DW-33 by the Id SPP is deferred till the

defence examines the remaining two witnesses, who are the accused

in MCOC 04/09. Hence, adjourned). .
in ence, adjourned) \‘Bg %ﬂl)\‘ -
Date : 09/04/2013 Special Judge
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Resumed on SA
64. There are 10 cases against me throughout India and | am in

custody in all the cases. | am in custody since 2008. My family
members come tO meet me during this period of custody. | have

engaged advocates to defend myself. | have full confidence in My

g advocates. | have faith in ai’' the courts. Itistrue that | feel that | have

__'___‘_,,_.,-—'—t--._ o

s, even then | am in custody smce 2008. 1t

not commmed any o’rfence

i i =

is true that even then l have not ﬁled apphr*a'uon for bail or dlscharge

in any case. -
e |eame to know that ¥ have o give evidence in thiz case when

warrant was received in the jail and the judicial department people

told me about it. [t was in the summons that | have to give evidence

in this case, but it was not mentioned as to on what issue or point |

g have to give evidence. | did not ask my family members, relatives or

friends or my advocate as to the issue or point for which | have 1o

give evidence. It is true that | became ready to give evidence in this

case voluntarily when | was produced in this court

Q. Did you not feel it necessary to consult your advocate about giving
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Ext.3719
evidence in this case?

A. 1did not get the time to consult him.

It is true that m“y'éd\/_éggt)é‘_in MCOC 04/09 was present when [ was

1]
1

produced in the court. | did not know that | could consult my advocate

before | gave evidence in this court, therefore, | did not ask for time

§ from the court to-do' so.

P

66.

| know the consequences of giving false evidence in the court. It
C.

is true that therefore, till today | have not given false evidence in any
court. (Learned SPP requests that EXts. 3725 to 3727 be shown to
the witness). It is true that | did not go through the contents above the
signalt

.')/ ures on these papers on the day advccate Khan Abdul Wahab

showed them tc me and | have not gone through the contents above

the signatures today when you have shown me the signatures.

—_—
N

67. It is true that | was arrested in this railway bomb blasts case by

the ATS; but there was no recovery from me, there was neither any
statement of any witness against me nor my confessional statement
in this case and there was no evidence against me. It is true that |

g had explained to the ATS officers that | have no concern with this

k“{}ﬁ railway bomb blasts case and therefore | was discharged. It is true
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that | have not read the chargesheet in the railway bomb blasts case

and | do not know the number of accused and.the evidence against
them. It is true that | was fed up with the repeated questions by

advocate Khan Abdul Wahab in respect of the 7/11 railway bomb

e quesllon that | do not want to

§ blasts case; therefore, | said to on

answer it. It is not true that no officer of the Crime Branch had ever

told me that the accused in the Malegaon blast case of 2006 and in

this case of railway blasts have been falsely involved.
Adjourned for recess |

(Ad] ) g Lq 5 / LS
Date : 17/04/2013 S'pemal Judge

Restuime2 on SA after recess.

Cross-examination by adv Shetty for A1, 3, 8,9, 11 aixd 12

68. Declined.
o o
No re-examination. \}ﬁg ﬂ“‘
0. (Y.D. SHINDE)
Bg SPECIAL JUDGE
Spl. Judge UNDER MCOC ACT,99,
iJate:- 17/04/13 MUMBAL
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